
Til Politikkerne.

Nu vil I igen ramme os, de svages i samfundet, der endeligt efter lang kamp, har fået et rimeligt liv.

Med den medicin, som hjælper os rigtig meget.

Vi er en del personer, der er født med sygdomme/handicaps, som har gjort vores liv til et helvede. 

Men efter smerteklinikker/ speciallæger har fundet den rette behandling, vil I gøre det umuligt at få den.

Da I vil tage tilskuddet fra os. 

Jeg har ikke selv valgt, at blive født med, et sjælden handicap, som slæber en masse andre sygdomme med 
sig. Jeg har i dag 7 forskellige sygdomme/handicaps, hvoraf de 3 er stærk invaliderende, har efter besøg hos 
speciallæger og smerteklinik, fået et nogenlunde liv igen. Hvor jeg kan fungerer nogle timer hverdag.

Den ret vil I nu tage fra mig, er dette rimeligt??????

Hvorfor skal vi svage altid stå for??????

Hvorfor skal vi rammes på vores pengepung, vi på den gamle pension, har ikke så meget at gøre godt med.

Nu vil i sørge for vi har minder.

Er det fordi vi ikke gør vrøvl, så kan I få det nemmer igennem.

Var det nu de rige, så blev der ikke gjort noget, men der hører mange af jer jo selv ind under.

Bliver næsten dårlig, ved tanken om det I er i gang med, at det igen er de svage der skal betale regningen.

Venlig Hilsen

Vivi Hansen. 
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